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امتیاز - لیلا پاشایی: معاون امور ورزش اداره کل ورزش و 
جوانان اســتان آذربایجان شرقی گفت: تبریز میزبان نشست ملی 
هم اندیشی روسای گروه های توسعه ورزش همگانی و روستایی 
ادارات کل ورزش و جوانان سراســر کشور است. جواد امان زاده 
در تشریح این خبر اظهار داشت: نشست ملی هم اندیشی روسای 
گروه های توســعه ورزش همگانی و روستایی ادارات کل ورزش 
و جوانان سراسر کشــور از 22 الی 25 اردیبهشت ماه به میزبانی 

تبریز برگزار می شــود.  وی افزود: در این همایش که مسئولان 
وزارت ورزش و جوانــان نیز حضور خواهند داشــت، برنامه های 
متنوعــی در خصوص تبیین برنامه های ورزش همگانی کشــور 
و ارائه برنامه و سیاســت های مربوط به توسعه ورزش روستایی 
برگزار می شــود. امان زاده خاطرنشــان کرد: باتوجه به میزبانی 
شایســته تبریز از برنامه ها و همایش های ملی، وزارت ورزش و 
جوانان همواره دیدگاه ویژه ای به اســتان آذربایجان شرقی دارد 

و میزبانی از چنین رویدادهایی تاثیر بســزایی در پیشرفت ورزش 
همگانی و روستایی استان خواهد داشت. لازم به ذکر است در این 
نشست ملی مشــاور مقام عالی وزارت ورزش و جوانان، روسای 
فدراسیون های آمادگی جسمانی، ورزش های همگانی و ورزش 
های روســتایی و عشایری و روســای گروه های توسعه ورزش 
همگانی و روســتایی ادارات کل ورزش و جوانان سراســر کشور 

حضور خواهند داشت.

تبریز میزبان نشست ملی هم اندیشی روسای گروه های توسعه ورزش همگانی و روستایی کشور
معاون ورزشی اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی خبر داد؛

شهرستان

امتیاز - لیلا پاشایی: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز 
از رشد ۹۱ درصدي شرکت کنندگان مسابقات قرآني بهار در 

بهار این منطقه عملیاتي نسبت به سال قبل خبر داد.
فیــروز خدائي، در آیین افتتاحیه مرحله مقدماتي بیســت و 
پنجمیــن دوره مســابقات قرآن کریم و نهــج البلاغه ویژه 
فرزندان کارکنــان و همچنین پانزدهمین دوره مســابقات 
ویژه کارکنان و همســران کارکنان این منطقه عملیاتي بر 
اشاعه فرهنگ و آموزه هاي قرآني اشاره کرد و افزود: زندگي 
حقیقي در پرتو قرآن شكل مي گیرد و ضرورت دارد در جهت 
اشاعه فرهنگ و آموزه هاي قرآني در جامعه اهتمام ورزیم.

خدائــي افزود: بي شــك گره تمام مشــكلات اجتماعي و 
اخلاقي در ســایه قرآن و تمسك به آن  قابل حل مي شود 
چرا که انس با قرآن و بكارگیري دســتورات کتاب الهي در 

فعالیتهاي روزمره، کانون خانواده را تقویت مي نماید.
مدیــر منطقه ۸ عملیــات انتقال گاز به اهــداف برگزاري 
مسابقه اشاره کرد و اظهار داشت: هدف از برگزاري مسابقات 

قرآني صرفا ایجاد یك رقابت مهارتي بین شرکت کنندگان 
نبوده و مقصود غایي انس با قرآن کریم و گسترش و ترویج 
این مفاهیم و معارف آســماني در بیــن خانواده ها و جامعه 

مي باشد.
وي حضور کارکنان در عرصه های قرآنی را با ارزش تلقی 
کرد و اظهار داشــت: در این دوره از مســابقات، 5۸2 نفر از 
متســابقین شرکت نمودند که از این تعداد ۱6۹ نفر کارکنان 
مرد، ۱5 نفر کارکنان زن، ۱5۸ نفر همسران کارکنان و 240 
نفر نیز فرزندان کارکنان را به خود اختصاص داده اســت که 
این آمار رشــد ۹۱ درصدي را نسبت به سال قبل نشان مي 

دهد.
همچنین در حاشیه برگزاري این مسابقات، کودکان حاضر 
در محل فرصت یافتند با شــرکت در مســابقه نقاشــي و 

خوشنویسي هنر خود در معرض نمایش قرار دهند.
بنابرایــن گــزارش نفرات منتخــب هر رشــته در مرحله 
مقدماتي بیست و پنجمین دوره مسابقات قرآن کریم و نهج 
البلاغه ویژه فرزندان و پانزدهمین دوره مســابقات قرآن و 
نهــج البلاغه ویژه کارکنان و همســران کارکنان منطقه ۸ 
عملیات انتقال گاز، علاوه بر دریافت جوایز ارزنده به عنوان 

نمایندگان منطقه، به مرحله سراسري راه خواهند یافت.
لازم بــه ذکر اســت این دوره از مســابقات طــي آیین با 
شــكوهي در فضــاي روحانــي و معنوي با حضــور مدیر، 
مســئولین، کارکنــان و متفكران قرآنــي منطقه ۸ عملیات 
متشكل از تمامي تاسیســات و مراکز بهره برداري برگزار و 
شرکت کنندگان در رشته هاي حفظ، قرائت تحقیق و ترتیل، 
مفاهیم قرآن، نهج البلاغه، صحیح خواني، اذان و قصه گویي 

با هم به رقابت پرداختند.

مدیرعامل پالایشــگاه نفت آبادان از ســود ۱2 
همتی )۳۱۷ میلیون دلاری( این پالایشــگاه طی 
ســال ۱402 خبر داد و گفــت: پیش بینی ما این 
اســت که سوددهی این پالایشــگاه امسال ۱5 تا 
20 درصد دیگــر افزایش یابد؛ عملیــات اجرایی 
بخش دوم فاز)2(، طرح توســعه و تثبیت ظرفیت 
این پالایشــگاه نیز با تامین منابع مالی این طرح، 
با حمایــت رییس جمهوری از چند هفته آینده آغاز 

خواهد شد.
حكیم قیم ضمن اشــاره به ارایه اطلاعات اشتباه 
و گمراه کننده در برخــی پایگاه های خبری درباره 
ســوددهی این پالایشگاه طی ســال های گذشته، 
اظهار کرد: ســود دهی پالایشــگاه آبادان در سال 
۱۳۹۹ طبق صورت نهایی تاییده شــده حسابرسی 
پالایشــگاه مبلغ 4۱۳ میلیارد تومان معادل چهار 
دهم همت اســت که با احتساب نرخ تسعیر، حدود 
۱6 تا ۱۷ میلیون دلار می شــود. بنابراین مدارک 
گمراه  کننده منتشــر شــده در پایگاه های خبری، 

پیش نویس اولیه بوده است.

او گفت: براســاس همین اســناد مالی، در سال 
۱۳۹۸ مبلــغ ۳.۹ همت ضرر متوجه پالایشــگاه 
آبادان شــده که بــا توجه به نرخ تســعیر همان 
زمان)4200 تومان( مبلغی حدود ۹۳0 میلیون دلار 

زیان را نشان می دهد.
مدیرعامل شرکت پالایش نفت آبادان افزود: طی 
ســال ۱400 و با روی کار آمدن دولت سیزدهم، 
ســوددهی این مجتمع پالایشــی به ۱0.6 همت 
معادل 425 میلیون دلار رســیده که نشان دهنده 
تحول در این پالایشــگاه طی دو سال اخیر بوده؛ 
این روند ســوددهی همچنان ادامه داشته تا جایی 
که طی ســال ۱402 به مبلغ ۱2 همت به  عنوان 
حداقل ســود رسید که با احتساب نرخ تسعیر سال 
گذشته مبلغی معادل ۳۱۷ میلیون دلار سوددهی را 
نشان می دهد؛ بنابراین باید گفت بعضی اطلاعات 
منتشــر شــده کاملا خلاف واقعیــت و با حذف 

مستندهای واقعی منتشر شده است.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفت آبــادان درباره 
حجم تولید محصول های اصلی این پالایشــگاه 

با افزایش ظرفیت پالایشــی ایــن مجتمع، بیان 
کرد: مقدار تولید بنزین پالایشــگاه آبادان در زمان 
آغاز به کار دولت ســیزدهم، ۸.۸ میلیون لیتر بود 
که در انتهای ســال ۱402، ایــن عدد با ثبت رقم 
میانگین ۱5 میلیون لیتر در روز، تولید بنزین را در 
این پالایشگاه به دو برابر رساند و سبب شد نقشی 
بسزا در کاهش ناترازی انرژی کشور داشته باشیم.

او اضافه کرد: در نفت گاز نیز با طرح ابتكار وزارت 

نفت در فصل ســرما که نیاز وافــر به گاز طبیعی 
داشــتیم، مازوت را با نفــت گاز جایگزین کردیم؛ 
نزدیك به سه میلیارد لیتر نفت گاز در نیروگاه های 
برقی ما طی ســال ۱402 به مصرف رســید که 
دو میلیــارد لیتر آن را پالایشــگاه آبادان از محل 
افزایش ظرفیت خود به انجام رســانده و به لطف 
خدا توانستیم بیش از دو ســوم ناترازی انرژی در 
این بخش را از محل تولیدهای پالایشــگاه آبادان 
رفــع کنیم که علاوه بر تامیــن نیاز داخلی، باعث 
جلوگیری از خروج ارز و واردات ســوخت به کشور 

شد.
مدیر عامل پالایشگاه نفت آبادان ابراز امیدواری 
کرد: با تكمیل فاز)2( طی ماه آینده، دوباره ســه تا 
چهار میلیون لیتر به تولید نفت گاز پالایشگاه آبادان 
افزوده شده و شاهد ناترازی در این بخش نباشیم.

قیم برنامه ســال ۱40۳ این پالایشگاه را پالایش 
میانگین 4۸0 هزار بشــكه نفت خام در روز اعلام 
کــرد و افزود: پیش بینی براین اســت که ظرفیت 
پالایشی واقعی امسال به روزانه 500 تا 520 هزار 

بشكه برسد و بتوانیم از همین محل، بودجه  تكمیل 
بخش دوم فاز دوم را نیز تامین کنیم.

او گفــت: در برنامه هفتم توســعه در نظر داریم 
با نوســازی واحدهای قدیمی با تكنولوژی داخلی، 
ضمــن افزایش بهــره وری واحدهــای تقطیر و 
پالایشــی، ظرفیت پالایشــگاه را افزایش داده و 

نیازهای داخلی را تا حد امكان تامین کنیم.
مقام عالی وزارت نفت در پالایشگاه آبادان تصریح 
کرد: با توجه به افزایش ظرفیت سال گذشته، مقدار 
تولید نفت گاز ما حدودا ۱۹ میلیون لیتر در روز است 
که امیدواریــم طی یكی دو ماه آینده این مقدار را 
به 2۳ میلیون لیتر در روز و در پایان سال ۱40۳ به 

25 میلیون لیتر در روز برسانیم.
مدیرعامل پالایشــگاه آبادان بیان کرد: در حوزه 
بنزین نیز طی سال ۱402 مقدار ۱5 تا ۱۸ میلیون 
لیتر تولید بنزین داشتیم که این مقدار طی 50 روز 
نخســت ســال ۱40۳ به بیش از ۱۸ میلیون لیتر 
رسیده و امیدواریم تا پایان سال، این رقم به 20 تا 

2۱ میلیون لیتر در روز برسد.

مهندس عباســی گفت: واحدRFCC  یكی از بزرگترین و با 
ارزش ترین طرح های توسعه و ارتقائ محصولات پایین دستی 
حوزه نفت اســت که مراحل طراحی و ســاخت آن از اوایل سال 
۱402 در شرکت پتروپالایش سهروردی صفاهان از شرکت های 

زیر مجموعه هلدینگ پتروپالایش کلید خورد.
وی با اشــاره به اینكه مراحل ساخت این طرح بزرگ ملی طبق 
برنامه ریزیهای انجام شده و بر اساس هدفگذاری های هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان در حال انجام اســت افزود:  در این واحد و 
 HPU، LPG Merox واحد های پایین دســتی آن از جمله
Prime G ،  و PRU با وجود گذشــت زمانی کوتاه، شــاهد 
پیشــرفت های قابل توجهــی بوده ایم، بطــوری که در بخش 
مهندســی بیش از 50 درصد، در بخش تامین بیش از 20 درصد 
و در بخش اجرا نیز بیش از ۳ درصد پیشرفت حاصل شده است. 
مدیر پروژه واحدهای پالایشــی شرکت پتروپالایش سهروردی 
گفت: این پــروژه با توجه ویژه به تولیــد محصولات مطابق با  
استانداردهای زیست محیطی تعریف شده است و منافع اقتصادی 
فراوانی برای کشــور به همراه خواهد داشــت. مهندس عباسی 
میــزان ظرفیت خوراک واحد  RFCC را ۳00/۹۱  بشــكه در 
روز عنوان کــرد و گفت: این واحد در زمان بهره برداری، روزانه 
بیش از 50 هزار بشكه بنزین با استاندارد یورو 5، بوتان، پروپان، 
پروپیلــن و LCO  )گازوئیل( تولید و روانه بازار مصرف خواهد 
کرد. مدیر پروژه واحد های پالایشــی پتروپالایش ســهروردی 
از تكمیــل و بهره برداری این طرح، طبــق برنامه ریزی ها، تا 
پایان ســال ۱405 خبــر داد و گفت: تمام تلاش ما این اســت 
که با اســتفاده از توان کارکنان متخصص شرکت پترو پالایش 
سهروردی صفاهان، پیگیری های مدیریت محترم پتروپالایش 
سهروردی و حمایت های مدیریت محترم هلدینگ پتروپالایش 

اصفهان،  واحد RFCC زودتر از موعد به بهره برداری برســد.  
گفتنی اســت فراینــد RFCC یكی از مهمتریــن فرایندهای 
پالایشــگاهی بوده که هدف آن، تبدیل برش های ســنگین و 
کم ارزش نفتی همچــون ضایعات و ته ماندهای نفتی برجهای 
تقطیر پالایشــگاهی به فرآورده های با ارزش، سبك و اهمیت 
اقتصادی فراوان اســت. بدین منظور ته ماند بــرج تقطیر، ابتدا 
به واحد RHU جهت کاهش ترکیبات سولفوردار، نیتروژن دار 
و همچنین فلزات ارســال میگردد. ســپس خروجی RHU به 
واحد RFCC جهت شكست کاتالیستی و تبدیل به محصولات 
با ارزش وارد میگــردد. افزایش ضریب پیچیدگی پالایشــگاه، 
ســوددهی بالا، کاهش آلایندگی زیست محیطی، ارزش افزوده 
بالا، اشــتغال زایی و بهبود اقتصاد استان از مزایای ساخت واحد 
RFCC است. شــرکت پتروپالایش ســهروردی صفاهان از 
شــرکت های تابعه هلدینگ پتروپالایش اصفهان یك شرکت 
ســبز زیست محیطی است که برای افتخار ایران و ایرانی تلاش 

می کند تا روزهایی آباد را رقم بزند.

رشد ۹۱ درصدی شرکت کنندگان 
مسابقات قرآنی

شمارش معکوس برای آغاز عملیات اجرایی بخش دوم فاز ۲ طرح توسعه پالایشگاه آبادان

مصمم هستیم تا پایان تابستان این طرح 
به پیشرفت 30 درصدی برسد

مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اعلام کرد؛

مدیرعامل پالایشگاه نفت آبادان خبر داد:

مدیر پروژه واحدهای پالایشی شرکت پتروپالایش سهروردی: 

اخبار کوتاه 

ســخنگوی صنعت آب  نژاد:  امتیاز- عباس 
کشور با بیان اینكه اگر زیرساخت ها و سدها نبود، 
در بارندگی های اخیر در سیســتان و بلوچستان با 
یــك فاجعه روبرو بودیم، گفت: با منابع آب ذخیره 
شــده از فعالیت سامانه های بارشــی، کمبود آب 
مناطق تحت پوشــش شبكه انتقال آب سدها اعم 
از شــرب و کشاورزی در این استان به مدت چهار 

سال رفع می شود.
عیسی بزرگ زاده درباره اینكه آب ذخیره شده در 
ســدها تا چه اندازه می تواند در تأمین آب شرب و 
آب مورد نیاز کشاورزی سیستان و بلوچستان مؤثر 
باشد، افزود: اکنون زمان بهره بردن از آبی است که 
پشت سدهای اســتان جمع شده است، زیرا عمده 

سدها پر هستند و به سرریز افتاده اند.
وی ادامه داد: برای تأمین آب شرب منطقه از آب 
رودخانه ها و گاهی منابع آب زیرزمینی و همچنین 
شیرین سازی آب دریا استفاده می شد که با شرایط 
کنونی و بارش های خوبی که صورت گرفته، اکنون 
آب شــیرین سطحی فراوانی برای یك دوره چهار 

ساله در جنوب سیستان و بلوچستان وجود دارد.
سخنگوی صنعت آب کشور با بیان اینكه با منابع 
آب ذخیره شده به مدت چهار سال تنش کمبود آب 
مناطق تحت پوشــش شبكه انتقال آب سدها اعم 
از شرب و کشــاورزی رفع خواهد شد، خاطرنشان 
کرد: طبق هدفگذاری انجام شده، تأمین آب شرب 
۱۹00 روستا در سیســتان در این دولت به نتیجه 

خواهد رسید.
بزرگ زاده در خصــوص تمهیدات وزارت نیرو در 
مدیریت و کنترل ســیلاب سیســتان و بلوچستان 
اظهار داشت: دو دســته از اقدامات برای مدیریت 
سیلاب انجام شــده که نخستین آن، زیرساخت ها 

اســت. بــه این منظــور طی ســالیان گذشــته، 
انجام  سرمایه گذاری های لازم برای احداث سدها 
شــد تا بتوان با کمك این سازه ها اتفاقات حدی و 

هیدرولوژیكی را کنترل کرد.
وی افــزود: اقــدام دیگــر در ردیــف اقدامات 
غیرســازه ای قرار دارد و مربوط به مهندسی حاکم 

بر بهره برداری از سازه ها و پروژه ها است.
بــزرگ زاده گفــت: تمهیدات دیگــری در حوزه 
مدیریت ســیلاب انجام می شود که در سه مرحله 
اقدامات پیش از ســیلاب، حین سیلاب و اقدامات 

پس از سیلاب دسته بندی می شود.
سخنگوی صنعت آب کشور ادامه داد:  فاز پیش از 
ســیلاب به پیش بینی و پیش آمادگی های لازم در 
بخش وزارت نیرو و ســایر دستگاه ها باز می گردد. 
بدون شــك یك پیش بینی دقیق یك پیشگیری 
خوب را با خود به همراه می آورد. پیش بینی اینكه 
این میزان بارش و رواناب و ســیل، به چه میزان 
و بــه چه صورت و با چه شــدتی در رودخانه های 
مختلف رخ خواهد داد، موضوعی است که بررسی  
آن توسط ستاد مدیریت و پشتیابی سیلاب وزارت 

نیرو مورد بررسی و تحلیل قرار می گیرد.
وی با اشاره به نقش سدها در کنترل سیلاب سیستان 
و بلوچســتان اظهار داشت: پهنه بارشی که در استان 
سیستان و بلوچستان به ویژه در جنوب استان به وقوع 
پیوست، وسیع و گســترده بود و علاوه بر شهرهای 
ساحلی و شهرهای کنارک و چابهار، حوضه های آبریز 

و بالادست سدها را در برگرفت.
بزرگ زاده خاطرنشــان کرد: بــا حجم ذخیره ای 
که برای تله اندازی ســیلاب در سدهایی همچون 
پیشین، زیردان و کهیر ایجاد شده بود، موجب شد 

سیلاب های بالادســت حوضه سد که بارش های 
اصلــی در ایــن نواحی بود، بــه تأخیــر بیفتد تا 
سیلاب پایین دســت فروکش کند؛ بنابراین سدها 
از هم افزایــی دو پیك بالادســت و پایین دســت 

جلوگیری کردند.
ســخنگوی صنعت آب ایران نقش دیگر ســدها 
را پیك زایی در ســیلاب خواند و گفت: چه به دلیل 
حجم ذخیره برای تله اندازی در سیلاب و چه به دلیل 
روندیابی مخزن یا عملكرد مخزن، وقتی یك سیل با 
شدت زیاد در یك رودخانه تنگ حرکت می کند؛ وقتی 
یكباره در محدوده پهن به اســم مخزن سد وارد می 

شود، فرصتی برای مستهلك شدن می یابد.
بزرگ زاده حاصل این مدیریــت را در جلوگیری 
از تلفات انســانی مؤثر دانســت و بیان داشت: اگر 
این زیرســاخت ها نبود با یك فاجعه روبرو بودیم. 
در ســیلاب گونو که در خرداد ۸6 در سیســتان و 
بلوپســتان رخ داد، ۱۱2 نفر جان باختند. در جبهه 
بارشی اخیر که در ایران و کشورهای همسایه رخ 
داد، با وجود حجم بارشی یكسان شاهد بودیم که 
حتی در شهرهای مدرنی مانند دبی تعدادی کشته 
شدند و خدمات شــهری به مدت چند روز مختل 
شد. این مسئله نشانگر آن است که زیرساخت ها و 
مدیریت بهره برداری از سدها در ایران نقش خود را 

به درستی ایفا کردند.
سخنگوی صنعت آب کشور در بخشی از سخنان 
خود، دلیل ماندگاری آب در منطقه دشــتیاری بعد 
از بارگشــایی سد بالادست را پســت بودن ارتفاع 
زمیــن این منطقه عنوان کــرد و گفت: به همین 
دلیل هدایت سیلاب ها به آن ناحیه انجام می شود. 
رفع مشكلات دشتیاری نیازمند بازنگری در مبانی 

شهرسازی در بلندمدت است.

تکمیل عملیات رنگ آمیزی و بهسازی 
دیوار مدرسه پسرانه سوم شعبان

امتیاز- عزیزی: رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شــهری شهرداری کرج از رنگ آمیزی دیوار مدارس با هدف 
پاکســازی و حذف زوائد بصری از دیــواره و جداره ها، ایجاد 
نشــاط در روحیه دانش آموزان و زیباسازی منظر شهری خبر 

داد.
علیرضا عاقلی با اشــاره به پاکســازی و حذف زوائد بصری 
از دیواره و جداره ها، اظهار کرد: عملیات بهســازی دیوارهای 
مدارس که از ســال گذشته آغاز شده و در دومین ماه از سال 
جدید نسبت به پاکسازی، بهسازی و اجرای نقاشی دیوارهای 
مدرسه سوم شعبان به طول تقریبی 200 متر واقع در رجایی 

شهر، کوی کارمندان شمالی اقدام صورت پذیرفته است.
وی با بیان اینكه بیشــتر نقاشــی ها و رنگ آمیزی دیوارها 
در خیابان هایی انجام شــده که در شــریان اصلی شهر قرار 
دارند، گفت: با توجه به اینكه مدرسه سوم شعبان در مجاورت 
با مســیر اصلی شــهر )خیابان آزادی( قــرار دارد این اقدام 
بهره مندی حداکثری شــهروندان از طرح های شاد و جذاب 
و زیباسازی سیما و منظر شهری را به نوعی فراهم می کند.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج اضافه کــرد: حذف زوائد بصــری از فضاهای عمومی 
احترام به حقوق شهروندان است و بنرهای تبلیغاتی غیرمجاز، 
پلاکارد، پوســتر و پرچم های ســاحلی یا فستیوالی از سطح 

مناطق ۱0گانه شهر کرج جمع آوری می شود.

صرف 8 میلیارد ریال اعتبار برای 
توسعه سیستم های روشنایی

امتیاز- مهدیان: رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای 
سبز شهری شــهرداری شــهرکرد از افزایش ایمنی معابر و 

بوستان ها با توسعه سیستم روشنایی خبر داد.
مسعود حبیبی اظهار کرد: روشنایی معابر و میادین، یكی از 
مبلمان های شــهری محسوب می شود و از جایگاه ویژه ای 
در معماری و شهرســازی برخوردار بوده و در طراحی شهری 

بسیار حائز اهمیت است.
وی با اشاره به اینكه بهســازی روشنایی بوستان ها، معابر 
و میادین اجرا شــد، گفت: در این راســتا عملیات نصب پایه 
چراغ های روشــنایی و پرژکتورهــا و جایگزینی لامپ های 
کم مصرف LED به جای لامپ های گازی بر اساس نیاز 
و اولویت بندی پروژه های توســعه محله ای در بوستان ها، 

معابر و فضاهای سبز سطح شهر در حال اجراست.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
شهرکرد با اشاره به افزایش روشنایی میادین، معابر و بوستان 
ها افزود: بــا توجه به ویژگی های خــاص جمعیتی، تامین 
روشــنایی کافی، رفع فضاهای بی دفــاع و تاریك با نصب 

پایه چراغ های کم مصرف همچنان در حال اجرا می باشد.
حبیبی افزود: این اقدام با تعویض 20 دســتگاه پرژکتور ال 
ای دی ۱00 وات در ورودی شــرقی شــهر، ۳0 دستگاه سر 
چراغ ال ای دی ۱00 وات در بوستان پاسداران، ۱0 دستگاه 
ســر چــراغ ال ای دی ۳5 وات در میــدان زاینده رود و 20 
دســتگاه چراغ ال ای دی ۱00 وات بــرای اصلاح و بهینه 
سازی روشنایی بلوار کاشانی صورت گرفت و بر اساس برنامه 
ریزی نوسازی سیستم روشنایی مابقی نقاط شهرکرد در این 

طرح انجام می گردد.
حبیبی اضافه کرد: برای توســعه سیستم روشنایی ۸ میلیارد 

ریال اعتبار هزینه شده است.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر گلستان :

ربایش »یسنا« کار حرفه ای ها بود
امتیاز- ســیاه بالایی: مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
اســتان گلستان با بیان اینكه شكل رهاسازی »یسنا« توسط 
آدم ربا ها نشــانگر ارزیابی همه جوانب و حرفه ای بودن آن ها 
بود، افزود: امكان خارج شدن کودک از میان بوته های مرتفع 

کلزا ها بسیار پایین بود.
قاســم غریب آبادی اظهار کــرد: تنویر افــكار عمومی در 
شــرایطی که همه اقشار مردم با اســتفاده از ظرفیت فضای 
مجازی می توانند اظهارنظر کنند، بســیار ســخت است که 

مسئولیت خطیر آگاهی بخشی را خبرنگاران برعهده دارند.
وی با بیان اینكه شعار هلال احمر »بی طرفی« است، ادامه 
داد: تلاش می شــود خدمات این جمعیــت به گونه ای انجام 
شــود تا همه آحاد جامعه و اقوام به نحو شایســته ای از این 

خدمات بهره مند شوند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان گلستان با اشاره به 
اینكه یك عده در جریان مفقودی »یســنا« می خواســتند با 
فضاسازی، روال عادی جستجو را منحرف کرده و جوسازی 
کنند، افزود: در این میان رســانه های رســمی با پوشــش 
بســیار خوب خود، زمینه ساز تلاش بی وقفه و خستگی ناپذیر 

دستگاه های امنیتی و هلال احمر شدند.
وی با تاکید بر اینكه آدم ربا ها پس از بازگرداندن یســنا، در 
کمال نامردی او را در میان کلزا ها رها کرده بودند که به هیچ 
عنوان در حالت معمولی و زمینی امكان پیدا شــدن کودک 
وجود نداشت، خاطرنشان کرد: هلال احمر از همان لحظات 
اولیه جستجو پای کار بود و اگر همان روز پس از رها کردن 
کودک، پیدا نمی شــد با توجه اینكه هواشناسی آغاز بارش را 
از شامگاه روز پنجم هشــدار داده بود، قطعاً سلامت کودک 
و جان او به خطر می افتاد. غریب آبادی هوشــیاری سارقان 
در چگونگی بازگرداندن و رهاســازی کودک را حرفه ای و با 
ارزیابی همه جوانب عنوان و اضافه کرد: پلیس و دادســتانی 
پس از ارزیابی های دقیق تــر دلایل آدم ربایی را جهت تنویر 
افكار عمومی اطلاع رســانی می کننــد. وی با تاکید بر اینكه 
آنچه مهم اســت، پیدا شدن »یسنا« در زمانی بسیار مناسب 
و در همان لحظات اولیه آزادی بود، تصریح کرد: کایت سوار 
هلال احمر با اســتفاده از تجربه خود و اســكن مناسبی که 

داشت، موفق شد محل کودک را شناسایی کند.
غریب آبادی پرهیــز از هرگونه گمانه زنــی و اظهارنظر در 
خصــوص این پرونده را از اولویت ها دانســت و توضیح داد: 
متولیان پس از بررســی ها و روشــن شــدن ابعاد و دلایل 
آدم ربایی توسط سارقان، مراتب را از طریق رسانه های معتبر 

اطلاع رسانی خواهند کرد. 

سخنگوی صنعت آب کشور:

کمبود آب بلوچستان تا ۴ سال آینده رفع می شود


